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Op 12 augustus 2024 ontvingen wij uw eerste vragen met betrekking tot de vernieuwde 
inrichting van het milieupark aan de Stadhouderslaan te Stein. De vragen hadden betrekking 
op het functioneel gebruik van de inrichting en het serviceniveau in de vorm van inclusiviteit, 
hulpmiddelen, betaalmogelijkheden en informatievoorziening. Naar aanleiding van de reactie 
op deze vragen, verstuurd op 28 augustus j.l., ontvingen wij op 4 september 2024 
aanvullende vragen. Onderstaand de antwoorden op deze vragen.

Naast de beantwoording van de aanvullend gestelde vragen informeren wij u in deze brief ook 
over de uitkomsten van het gesprek met de werkgroep inclusie welke plaats heeft gevonden 
op 26 september j.l.

http://www.gemeentestein.nl


Vraag 1: 
In uw schrijven refereert u aan de succesvolle inrichting van het milieupark in Born. Kunt u
aangeven waarom de perikelen terzake het functionele gebruik niet in Born spelen? Wat
maakt de inrichting in Born anders dan in Stein en hoe kan het dat daar op voorhand niet
op is geanticipeerd bij de nieuwe inrichting in Stein?

Antwoord:
De inwoners van Born waren, net als die in Geleen, al van oudsher gewend dat er voor 
bepaalde afvalfracties haakarmcontainers in gebruik waren met een bordestrap ernaast.

Bij de grootscheepse renovatie van het milieupark in Born zijn deze containers vervangen 
door vloeistofkerende containers met klepdeksel en zijn er ook nieuwe en bredere bordessen 
gekomen die aan de meest actuele ontwerp- en veiligheidsnormen voldeden. Klachten 
hierover zijn nooit ontvangen, noch door de gemeente – noch door RWM. Exact dezelfde 
haakarmcontainers én bordessen zijn derhalve ook ingezet op milieupark Stein. Hierdoor is 
onderlinge uitwisselbaarheid van zowel haakarmcontainers als bordessen met de milieuparken 
in Born en Geleen gewaarborgd. 

Vraag 2:
Deelt u de opvatting van de CMB-fractie dat de klachtbereidheid evident afneemt ingeval
men klaagt en met de inhoud van de klacht niet dan wel niet voldoende wordt gedaan?

Antwoord:
Ja

Vraag 3:
Hoe vindt er terugkoppeling plaats richting klagers op de bij RWM ingediende klachten en
op welke wijze wordt de gemeente Stein daarin gekend?

Antwoord:
Er is in enkele gevallen telefonisch contact geweest tussen de teamleider milieuparken van 
RWM en de gemeente Stein. In deze gesprekken werd de aard van de klachten kenbaar 
gemaakt en aangegeven welke terugkoppeling heeft plaatsgevonden. Dit is slechts in enkele 
uitzonderlijke gevallen aan de orde geweest. Er is verder geen registratie beschikbaar van het 
totaal aantal klachten.

Inhoudelijk heeft het KCC van RWM, en de teamleider milieuparken, de klachten beantwoord 
in die zin dat men verwezen heeft naar de gangbare ontwerp- en veiligheidsnormen voor de 
toegepaste bordessen en de minimum afstand die wettelijk verplicht is tussen standhoogte, 
bordesleuning-  en containerrandhoogte.



Vraag 4:
Hoe kan het dat de RUD in 2022 al heeft geconstateerd dat het milieupark niet aan de wet- en
regelgeving voldoet en er pas in 2024 concrete maatregelen zijn genomen?

Antwoord:
Na constatering door het RUD zijn de gesprekken tussen RWM en de gemeente opgestart. 
Waar de gemeente als grondeigenaar verantwoordelijk is voor de civieltechnische 
werkzaamheden heeft RWM een verantwoordelijkheid voor de inrichting (exploitatie). In de 
eerste periode is onderzocht welke mogelijkheden er waren om te voldoen aan wet- en 
regelgeving en waarmee voorkomen werd dat het milieupark zou moeten sluiten op korte 
termijn. Uit dit onderzoek bleek dat de werkwijze met vloeistofdichte containers inclusief 
bordestrappen de enige oplossing was wanneer we de bekende afvalstromen wilden blijven 
ontvangen op het milieupark. Dit omdat een vloeistofdichte vloer, door de aanwezigheid van 
leidingwerk van Chemelot welke onder het terrein door loopt, niet aangelegd kon worden.

Voorbereidingsmaatregelen, als het opstellen van passende inrichtingsplannen en levertijden 
van materialen, namen vervolgens de nodige tijd in beslag waardoor de maatregelen in 2024 
pas geëffectueerd zijn.

Vraag 5:
Waarom zag Uw College geen mogelijkheid tot het onderzoeken van de behoeften terzake
het milieupark onder onze inwoners in de periode 2022 – 2024? Er lijkt te worden miskend
dat het nemen van (tijdelijke) maatregelen, de mogelijkheid tot het houden van een enquête
onder onze inwoners niet uitsluit. Deze activiteiten konden gelet op het tijdbestek
tegelijkertijd worden opgestart.

Antwoord:
Gezien de beperkte mogelijkheden, als aangegeven onder vraag 4, en de tijdelijke aard van 
de aanpassingen in verband met het project “optimalisatie milieuparken Westelijke 
Mijnstreek” is gekozen geen participatietraject op te starten.

Vraag 6:
Hoeveel financiële middelen waren aanvankelijk geraamd en zijn er uiteindelijk gemoeid
gegaan met de realisatie van het heropende milieupark? Gelieve deze bedragen te
specificeren.

Antwoord:
Er is initieel € 350.000 geraamd voor civieltechnische aanpassingen aan het milieupark. 
Hiervan is in totaal, door de gemeente Stein, € 201.842,62 besteed. 

Verder is door RWM € 118.380 geïnvesteerd. Dit betreft investeringen in de vorm van de 
bordestrappen, vloeistofdichte containers en een hydraulisch aggregaat (elektrisch 
aangestuurd). Investeringen gedaan door RWM worden middels een verdeelsleutel aan de 
aandeelhoudende gemeenten doorbelast gezien de gemeenten de milieuparken delen.



Het totaalbedrag van € 320.222,62 ziet er, gespecificeerd, als volgt uit:

Gemeente Stein:
Civieltechnische aanpassingen:  € 152.830,57
Afwerking (beschermingsmiddelen): € 42.590
Groenaanpassingen:  € 6057,05
Communicatie: € 365

RWM:
Vloeistofdichte containers: € 92.520
Bordestrappen: € 20.000
Powerpacks: € 5.860

Vraag 7:
Hoeveel financiële middelen worden geraamd voor de maatregelen die Uw College thans
voornemens is om door te voeren ten aanzien van het milieupark? Gelieve deze bedragen
eveneens te specificeren.

Antwoord:
De benodigde financiële middelen voor de voorziene aanpassingen bedragen in totaliteit € 
15.028,45. Deze kosten zijn als volgt te specificeren:

Aanpassingen bordestrappen: € 13.525,23
Aanpassingen opstap cabine: € 1.287,22
Aanpassingen opstap witgoed - elektra containers: € 216

De investering betreffende de aanpassingen aan de bordestrappen zijn voor rekening van de 
gemeente Stein. Dit omdat dit geen noodzakelijke aanpassing betreft voor de bedrijfsvoering 
en exploitatie milieuparken maar wordt gezien als zijnde wenselijk.

Overige aanpassingen, in de vorm van de opstap voor de cabine en witgoed- en 
elektracontainers, betreft noodzakelijke aanpassingen omdat dit op moment van schrijven 
niet voldoet. Noodzakelijke aanpassingen betreffende de inrichting zijn ten alle tijden voor 
rekening van RWM waarna de lasten middels een verdeelsleutel worden verdeeld onder de 
aangesloten gemeenten in de Westelijke Mijnstreek.

De aanpassingen aan de bordestrappen zullen gefinancierd worden uit het investeringsbudget 
welke beschikbaar is voor de aanpassingen aan het milieupark.

Vraag 8:
Kunt u deze vragen een voor een schriftelijk beantwoorden?

Antwoord:
Ja, zie bovenstaand.



Werkgroep inclusie
Als voorgesteld in uw schrijven van 12 augustus j.l. heeft op 26 september 2024 een overleg 
plaatsgevonden tussen een afvaardiging van de werkgroep inclusie, RWM en de gemeente 
Stein. In dit overleg stond een verdere verduidelijking over de keuze van de inrichting, de 
mogelijkheden welke er waren maar ook een doorkijk naar de toekomst centraal. 

De afvaardiging van de werkgroep stond positief tegenover de vernieuwde inrichting van het 
milieupark. Het aanbod afvalstromen, een ruim aanbod waardoor inwoners van Stein niet ver 
hoeven te reizen om deze kwijt te kunnen komen, maar ook het aanzicht van de huidige 
inrichting wordt als positief ervaren. Dat door de beperkte ruimte, en daarnaast de 
mogelijkheden zoals aangehaald onder vraag 4, voor de huidige inrichting is gekozen om 
enige continuïteit te bieden werd begrepen. Daarop werd door de leden van de werkgroep 
inclusie nog aangehaald dat aanpassingen aan de huidige inrichting niet tot buitensporige 
investeringen zouden moeten leiden gezien het lopende project “optimalisatie milieuparken 
Westelijke Mijnstreek”.

In het kader van investeringen zijn ook de voorziene aanpassingen, aanpassen bordestrap en 
entree cabine, getoetst bij de werkgroep. Er is gekozen om de bordestrappen op te hogen tot 
de maximale hoogte zodat bezoekers in mindere mate het afval boven de macht hoeven te 
tillen. Dit ondanks het feit dat met deze aanpassing een tweetal extra treden moeten worden 
begaan. Ook wordt een opstap, inclusief leuning, gerealiseerd bij de entree van de cabine 
zodat ook deze voor ouderen en/of mindervalide personen toegankelijker wordt.

Het project “optimalisatie milieuparken Westelijke Mijnstreek”, en daarmee de toekomst van 
ons milieupark, is aangehaald. In het kader van dit project worden in de maand november 
dialoogtafels georganiseerd. Tijdens een van deze dialoogtafels staat de praktische invulling 
van de toekomstige milieuparken centraal. De werkgroep inclusie is uitgenodigd om bij deze 
dialoogtafel aan te sluiten om zo ook input te leveren voor de toekomstige inrichting.

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Stein,
namens dezen,

Wethouder fysieke leefomgeving
drs. ing. D.M.M. Hendrix
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